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В работе в рамках правотворчества как новой науки при анализе стадий правотворчества как научных 
категорий возможно поднять на качественно новый уровень сформулированный еще французскими просве-
тителями XVIII в. Ж.-Ж. Руссо, Д. Дидро, Ш. Монтескье принцип разделения властей. Для политико-правовых 
реалий XXI в. возможно выработать принцип не разделения, а консолидации ветвей власти. Главный прин-
цип консолидации всех ветвей власти состоит в том, что издаваемые законодательные акты вырабатываются 
на основе компромисса и взаимного уважения сторон с противоположными интересами при наличии общей 
цели — принятие решений во благо Российской Федерации и ее народа, прежде всего населения регионов 
Российской Федерации.
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There are legislative process stages and their role to balance the branches of government considered in the 
paper. When analyzing the legislative stages as scientific categories in the new law-making science framework, we 
can lift to a new plane the concept of powers separation introduced by French Enlighteners Jean-Jaqcues Rousseau, 
D. Diderot and Ch.-L. de Montesquieu as early as in 18 century. Taking into account the 21th century political and
law real things, a concept of powers consolidation other than that of powers separation can be worked up. The main 
principle of powers consolidation concept believes that legal acts issued are developed based on the compromise and 
mutual respect between contending interests parts who must have the mutual objective comprising the solutions
aimed for the good of Russia and its people, for the country people before everything else.

Keywords: law-making, government branch, balance, term, separation, consolidation, legal act, compromise, 
people, region.

DOI: 10.18572/1812-3767-2020-9-16-19




